
Základní škola Horní Kruty, okres Kolín 
 
 
 

Zápis č. 2 
z jednání školské rady 

 
konaného dne 15. února 2006 

 
 
Přítomni:  PaedDr. Dana Oplová, Ing. Jitka Hervertová, Antonín Moravec, Anna Bílková,          
                 Jaroslav Křeček, Mgr. Ivana Divišová, Vladimíra Drahotová 
 
 
Program jednání: 
 

1. předložení programu jednání ke schválení 
2. zpráva předsedy o činnosti školské rady 
3. kontrola úkolů z minulého jednání 
4. informace od jednotlivých členů školské rady 
5. zpráva ředitelky školy o rozboru hospodaření a návrhu rozpočtu školy na rok 2006 
6. přednesení připomínek a návrhů členů školské rady k předloženým dokumentům, 

vyjádření se k rozboru hospodaření a projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2006 
7. stanovení dalšího termínu jednání školské rady  

 
 
Po přečtení byl program všemi členy jednohlasně schválen a další jednání probíhalo 

podle stanovených bodů. 
 

Ing. Hervertová  seznámila ostatní členy školské rady podle paragrafů 167 a 168 
Školského zákona č. 561/2004 Sb.  s délkou funkčního období rady, náplní její činnosti 
spolu s potřebným počtem hlasů při projednávání a schvalování dokumentů a také s 
časovým úsekem schvalování dokumentů. Dále pak předseda rady předložil ke kontrole 
opravy provedené obcí v Jednacím řádu školské rady, který byl schválen při jejím prvním 
jednání, přičemž bylo na odstranění gramatických nedostatků tehdy upozorněno i v zápise 
z jednání.   
 

Nové informace jednotlivých členů rady se neprojednávaly žádné, proto se následně  
přistoupilo ke zprávě ředitelky školy o rozboru hospodaření a návrhu rozpočtu školy na 
rok 2006. Školská rada zprávu vyslechla, vyjádřila se k rozboru hospodaření a projednala 
návrh rozpočtu školy na rok 2006.  

 
Ke všem položkám vyjádřila rada souhlasné stanovisko a doporučila předložit takto 

zpracovaný materiál ke schválení obecnímu zastupitelstvu. Především vyjádřila souhlas 
s tím, aby zisk za rok 2005 mohl být v plné výši převeden do rezervního fondu školy a 
dále, aby  částka 148.500,- Kč z  rezervního fondu byla použita na výměnu zbývajících 
akumulačních kamen (11 ks) v budově školy.  Za nutný výdaj během roku 2006 dále rada 
odsouhlasila náklady plánované na opravu stávajícího nevyhovujícího oplocení kolem 
školního hřiště, kdy je na tuto akci plánovaný výdaj v položce rozpočtu Opravy a údržba. 
Při této otázce vznesli členové školské rady návrh, zda by nemohla na část opravy 
oplocení přispět i obec, neboť se jedná i o veřejně užívané prostranství a škole by tak 
uspořené prostředky mohly napomoci k úhradě dalších plánovaných či  mimořádných 
oprav v budově školy. 



 
 
Během projednávání čerpání rozpočtu k 31. 12. 2005 jsme narazili pouze na jednu 

diskutabilní položku, a sice na výdaje na účetnictví ve výši 57. 700,- Kč. Výše této částky 
nebyla členy školské rady shledána jako odpovídající s ohledem na odvedené množství a 
kvalitu práce paní účetní, která v současné době agendu školy zpracovává. Členové 
školské rady navrhli ředitelce školy upravit smlouvu s účetní tak, aby mohla být 
sankcionována v případě odvádění nekvalitní práce. Současně byl v otázce řešení tohoto 
problému vznesen návrh školskou radou, zda by nemohla  i obec napomoci při hledání 
nového subjektu v případě, že by se práce Ing. Prokopové ani do budoucna  nezlepšila a 
škola by byla nucena od smlouvy s účetní odstoupit (návrh členů školské rady – oslovit 
znovu např.  Ing. Kopeckého, který vede účetnictví v ZŠ v  Kouřimi). 
   

 
Další připomínky ani návrhy se již nevyskytly a příštím  termínem jednání byl 

stanoven předběžně podzim 2006, neboť do 15. října t. r. musí školská rada schválit 
výroční zprávu o činnosti školy. 
   
  
 
 

      
            Ing. Jitka Hervertová 

         předseda školské rady  
 


